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Dagsorden møde med Erhvervshuse Sydjylland: 
 

• Intro til forretningsudvikling og bæredygtighed (ultrakort) 
ESG barometret – lige udkommet for 2024 – link https://esg.make.dk/ i bunden findes både 
link til den danske (vedhæftet) og engelske version. 

 
• Præsentation af ny transportindsats i 2025 

o Formål 
At få vognmænd til at arbejde med ESG/CSRD 
 

o Målgruppe 
5-80 årsværk – kan være større/kan være mindre 
Geografi – Sydjylland – understøttende medlemmer så kan være fra andre 
kommuner 
 

o Indhold 
 

o Timing 
 

o Erfaringer so far 
 

• Hvad oplever I omkring transport (grøn omstilling – digitalisering)? 
o Udfordringer og muligheder 
o Nye perspektiver & idéer 
o Succeskriterier 

 
• Opsamling og tak for tiden 

 
 
Eks. på brainstorming: 

- DORA – tracking på app af CO2. God ide at få introduceret værktøjer der gør det nemmere 
for dem 

 
- Oplæg: nedbryd hvad er det her – gør det overskueligt 

 
- Vejpakken – opkrævning af vejafgifter gør det her lige så vigtigt som kundekrav. Hvordan 

håndteres det. 
 

- KIS – Keep it simple 
 

- Hvordan får du styr på det her uden at outsource og med få greb? 
 

- Håndbåret indsats 
 
  

https://esg.make.dk/
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Dagsorden: 
 

 

1. Godkendelse af dagsorden  
Godkendt 
 
2. Gennemgang og godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Godkendt 
 
3. Orientering fra formanden  

- Generelt: Torben har fortalt hans arbejdsgiver han trækker sig fra jobbet og går fuld tid 
inden for et halvt år. 
 

- Hvem genopstiller til bestyrelsen: 
o Torben – stiller sig på valg 

 
o Reimund – på valg – genopstiller 

Vil gerne vide mere om vores ambitioner og arbejdsmængde over den næste 
periode 
 

o Claus – på valg – genopstiller ikke 
 

o Mikkel – ikke på valg 
Ønsker mere information om hvad der forgår i Fredericia – opdatering siden 
sidst inden bestyrelsesmøder? 
 

o Henrik – ikke på valg 
 

o Amalie – ikke på valg 
 

o Niels – ikke på valg 
Listet hvilke udfordringer 1-3-5 år 
Medlemssegmentering 
 
Maria indkalder til et teamsmøde i januar ift. at få vendt potentielle kandidater til 
bestyrelsen. 
Punkt til næste bestyrelsesmøde at få kikket på arbejdsformat i 2025. 
 

 

Orientering fra Business Fredericia  

- Opdatering fra Kristian: 
3. Lillebæltsforbindelse – der er enighed om at arbejdet fortsætter. Trekantsområdet 
Danmark kommer med materialer og Kristian rækker ud. Der mangler afklaring på 
hvem der indgår/underskriver aftalerne, samt hvem påtager sig arbejdet med 
rekruttering. Kristian og Maria følger op.   

- Opdatering fra Maria:  
o arbejde omkring EMS2/DUO2. Møde med Kommunen 10. december har affødt 

at ansøgningsprocessen deles 4 områder. Maria og Niels orienterede om den 
fortsatte proces og dialog.  
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o spørgeskema fra Trekantsområdet Danmark vedr. ny klynge (fremsendt 
sammen med dagsorden) gennemgået. Maria afleverer bestyrelsens feedback 
til Trekantsområdet Danmark. 
 

Orientering fra arbejdsgrupperne 

- Arbejdskraft: Intet nyt 
- Infrastruktur:  allerede orienteret om møde med Kommunen 

Snebro – Torben? 
- Kommunikation: skal vi sende en julehilsen – nej. 
 
- Evt.  
- Det aftales Maria sender kalenderinvitationer til bestyrelsen på nytårskur og 
generalforsamling og tilmelder når de kommer online.  


